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Medborgarförslag om...
Medborgarförslag om...
Hej! Jag heter Elsa Lönn och jag är 11 år gammal, och jag går på Myrsjöskolan.
Jag tycker att det är ett problem att det inte finns någon friidrottshall i Nacka.
Mitt medborgarförslag är att jag tycker att det ska byggas en friidrottshall i Nacka.
För den närmaste friidrottshallen ligger i Sätra och dit åker många olika klubbar från hela
Stockholms kommun, Nacka och tränar, då är det svårt att få träningstider, och det blir ofta ganska
trångt.
I Nacka finns det två föreningar Boo IF och Hellas som skulle behöva få en egen hall, då skulle
även Värmdö kunna träna där. 

Jag hoppas höra av er snart!

Med vänliga hälsningar Elsa!


